
Protokół Nr IX/2025 

z sesji Rady Gminy Lubanie 

odbytej w dniu 17 czerwca 2025 roku 

 

Odegrano hymn „ Jeszcze Polska nie zginęła”   

Otwarcia obrad dokonał Pan Włodzimierz Woźniak – Przewodniczący Rady Gminy witając 

radnych oraz gości: 

- Wójta Gminy  Panią Larysę Krzyżaoską, 

- Sekretarza Gminy Panią Kamilę Hołtyn, 

-  Skarbnika Gminy Panią Lidię Kokowicz, 

- Zastępcę Skarbnika Panią Marlenę Świeczkowską, 

- Radnych powiatowych Panią Barbarę Kaźmierczak, Pana Mariusza Bladoszewskiego i Pana 

Marka Czałpioskiego, 

- Komendanta Komisariatu Policji w Brześciu Kujawskim Pana Pawła Wilioskiego, 

- Prezesa Lubaoskiego Towarzystwa Piłkarskiego Pana Dariusza Kurtysa, 

- Prezesa OSP Gminy Lubanie Pana Andrzeja Szyszkę, 

- dyrektorów szkoły, przedszkola i żłobka, 

- dyrektora Centrum Usług Społecznych, 

- kierowników jednostek organizacyjnych, 

- sołtysów oraz mieszkaoców. 

 

Przewodniczący rady gminy stwierdził, że na stan 15 radnych w sesji bierze udział  14 

radnych, co stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił następujący porządek obrad IX sesji Rady Gminy 

Lubanie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie informacji Komendanta Komisariatu Policji o stanie bezpieczeostwa i porządku 

publicznego  w gminie za 2024 rok. 

5. Przyjęcie informacji o zakresie działao podjętych w dziedzinie kultury i rozrywki                     

w gminie  w 2024 roku. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2024 rok. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubaniu 

za 2024 rok oraz wykazu potrzeb na rok 2025. 

8. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024. 

9. Przyjęcie sprawozdnia zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy 

domowej za rok 2024. 

10. Przyjęcie informacji o przygotowaniu szkoły i przedszkola na rok szkolny 2025/2026. 

11. Przedstawienie raportu o stanie gminy. 
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12. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy  oraz przeprowadzenie debaty. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Lubanie. 

14. Przedstawienie dokumentów związanych z wykonaniem budżetu za rok 2024: 

a) sprawozdania z wykonania budżetu gminy Lubanie, 

b) informacji o stanie mienia komunalnego, 

c) sprawozdania finansowego, 

d) opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii  o przedłożonym 

przez Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy, 

e) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu  budżetu gminy 

przez Wójta Gminy  i udzielenia absolutorium, 

f) opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej                 

w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy  z wykonania budżetu gminy.  

15. Dyskusja nad problematyką związaną z wykonaniem budżetu gminy za 2024 rok oraz nad 

absolutorium dla Wójta Gminy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu gminy za 2024 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lubanie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2024. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadao 

finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej objętych Programem 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubanie na lata 2025-2030. 

20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Lubanie na  

rok 2025. 

21. Informacje bieżące i wolne wnioski. 

22. Zakooczenie obrad. 

 

Uwag do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

 Za przyjęciem przedstawionego porządku obrad głosowało 14  radnych, głosów przeciwnych 

ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania przewodniczący rady gminy stwierdził, że porządek 

obrad IX sesji Rady Gminy Lubanie został przyjęty. 

 

Przewodniczący rady gminy 

Informuję, iż materiały na dzisiejszą sesję były zaopiniowane w dniu wczorajszym przez 

wszystkich radnych na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy. 
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Do punktu 4 

Komendant Komisariatu Policji Pan Paweł Wilioski przedstawił informację o stanie 

bezpieczeostwa  i porządku publicznego w gminie za 2024 rok. 

Radny Edward Żychlewicz 

Czy kadra w porównaniu z poprzednim rokiem, zmniejszyła się czy zwiększyła? 

Komendant Komisariatu Policji Pan Paweł Wilioski 

Stan kadrowy jest taki sam cały czas. Już od dwóch czy trzech lat jeśli chodzi o ilośd 

policjantów zwłaszcza prewencyjnych, ale niestety musimy czekad na akceptację najpierw 

wniosków. 

Radny Edward Żychlewicz 

Na jakim etapie jest śledztwo w sprawie wyrzucania śmieci przy drodze w Ustroniu? 

Komendant Komisariatu Policji Pan Paweł Wilioski 

Czyn został zrejestrowany, myślę, że dwa miesiące czasu proszę poczekad abyśmy się zajęli tą 

sprawą. 

 

Innych uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem informacji w przedstawionym brzmieniu głosowało  14 radnych, głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania  przewodniczący rady gminy stwierdził, że informacja o 

stanie bezpieczeostwa i porządku publicznego w gminie za 2024 rok została przyjęta. 

 

Do punktu 5  

Pani wójt przedstawiła informację o zakresie działao podjętych w dziedzinie kultury                       

i rozrywki  w gminie  w 2024 roku. 

 

 

Uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem informacji w przedstawionym brzmieniu głosowało  14 radnych, głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania  przewodniczący rady gminy stwierdził, że informacja 

o zakresie działao podjętych w dziedzinie kultury i rozrywki   w gminie  w 2024 roku została 

przyjęta. 
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Do punktu 6 

Pani wójt przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2024 rok. 

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem sprawozdania w przedstawionym brzmieniu głosowało  14 radnych, głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania  przewodniczący rady gminy stwierdził, że 

sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2024 rok zostało przyjęte. 

 

Do punktu 7 

Dyrektor Centrum Usług Społecznych Pani Emilia Żakowska przedstawiła sprawozdanie 

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubaniu za 2024 rok oraz wykaz 

potrzeb na rok 2025.  

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania i wykazu potrzeb nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem sprawozdania i wykazu potrzeb głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych ani 

wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania  przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że 

sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubaniu za rok 2024 

oraz wykaz potrzeb na rok 2025 zostały przyjęte. 

 

Na sesję przybyła Pani Małgorzata Juchniewicz, na sali znajduje się 15 radnych. 

 

Do punktu 8 

Dyrektor Centrum Usług Społecznych Pani Emilia Żakowska przedstawiła ocenę zasobów 

pomocy społecznej za rok 2024. 

 

Uwag do przedstawionej oceny zasobów nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem oceny zasobów w przedstawionym brzmieniu głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 
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Na podstawie wyników głosowania  przewodniczący rady gminy stwierdził, że ocena 

zasobów pomocy społecznej za 2024 rok została przyjęta. 

 

Do punktu 9 

Dyrektor Centrum Usług Społecznych Pani Emilia Żakowska przedstawiła sprawozdnie 

zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy domowej za rok 2024. 

 

Uwag do przedstawionej oceny zasobów nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych ani wstrzymujących 

się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania  przewodniczący rady gminy stwierdził, że 

sprawozdanie zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy domowej 

za rok 2024 zostało przyjęte. 

 

Do punktu 10 

Dyrektor szkoły podstawowej oraz przedszkola przedstawiły informacje o przygotowaniu 

szkoły podstawowej  i przedszkola na rok szkolny 2025/2026. 

 

Uwag do przedstawionych informacji nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem informacji w przedstawionym brzmieniu głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania  przewodniczący rady gminy stwierdził, że informacje 

o przygotowaniu szkół i przedszkola na rok szkolny 2025/2026 zostały przyjęte. 

 

Do punktu 11 

Przewodniczący Rady Gminy 

Pragnę wyjaśnid, iż zgodnie z treścią art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wójt co roku do dnia 31 maja, przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy,                

w którym podsumowuje  działalnośd wójta  w roku poprzednim, w szczególności realizację 

polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy i budżetu obywatelskiego. Rada gminy 

rozpatruje raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy w sprawie 

udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi, przy czym raport rozpatrywany jest                     

w pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się 

debatę, w której uczestniczą radni bez ograniczeo czasowych oraz mieszkaocy gminy, którzy  

złożyli do przewodniczącego rady zgłoszenie poparte podpisami co najmniej 20 osób. Po 
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zakooczeniu debaty nad raportem o stanie gminy, rada gminy przeprowadza głosowanie nad 

udzieleniem wójtowi wotum zaufania.  

W związku z tym proszę Panią wójt o skrótowe przedstawienie niniejszego raportu.  

 

Pani wójt przedstawiła raport o stanie gminy Lubanie za rok 2024. 

 

Do punktu 12 

W rozpatrzeniu i debacie nad raportem o stanie gminy Lubanie za rok 2024 udział wzięli: 

Radna Magdalena Łapciak 

Z prawdziwą dumą i satysfakcją pragnę podkreślid, że rok 2024 był dla naszej gminy czasem 

intensywnego, ale przede wszystkim skutecznego rozwoju. To co udało się osiągnąd 

w ostatnim roku zasługuje na uznanie. Dzięki dobrze prowadzonej polityce finansowej oraz 

skutecznemu pozyskiwaniu środków zewnętrznych, zarówno unijnych, jak i krajowych, nasza 

gmina mogła zrealizowad szereg ważnych inwestycji.  Między innymi rozbudowa dróg, 

budowa nowoczesnej świetlicy czy rozwój infrastruktury, to nie tylko konkretne działania, ale 

również dowód na to, że samorząd działa odpowiedzialnie, przyszłościowo i z myślą 

o mieszkaocach. Dochody budżetowe zwiększyły się o ponad 15 milionów złotych względem 

roku 2023, to wynik , który świadczy o wysokiej skuteczności i dobrej kondycji finansowej 

naszej gminy. Co jednak równie ważne, rozwój ten nie jest oderwany od potrzeb 

społeczności lokalnej. Wsparcie dla mieszkaoców w postaci dotacji między innymi na 

zagospodarowanie wód deszczowych, wymianę systemów grzewczych na ekologiczne oraz 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków to przykład działao proekologicznych 

i odpowiedzialnych społecznie. Słowa najwyższego uznani należą się Pani wójt Larysie 

Krzyżaoskiej, której zaangażowanie, konsekwencja i ogromna pracowitośd miały decydujący 

wpływ na ten sukces. To dzięki jej skutecznemu zarządzaniu, umiejętności strategicznego 

myślenia i codziennej pracy , zespół urzędu gminy mógł wdrażad ambitne plany, które dziś 

przynoszą realne efekty. Mogę z pełnym przekonaniem powiedzied, że jesteśmy gminą 

nowoczesną, dobrze zarządzaną i stawiającą na przyszłośd, a to powód do dumy dla nas 

wszystkich. 

Radna Agnieszka Augustyniak 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Wójt. 

Pełniąc funkcję przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Sportu chciałam bardzo 

serdecznie podziękowad Pani wójt oraz Dyrektorom: GOK-u, szkoły, przedszkola, żłobka za 

to, że pracują bardzo prężnie, są aktywni, wzorowo prowadzą swoje placówki. Oprócz tego 

w ramach podejmowanych projektów i grantów  pozyskują dodatkowe środki zewnętrzne na 

rozwój edukacji i kultury. Jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję i gratuluję za całokształt 

podejmowanych decyzji i działao dla dobra naszej gminy. 

Radny Wojciech Agacki 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Wójt, Szanowni Paostwo. Przedstawiony raport 

o stanie gminy za 2024 rok pokazuje nam jak wiele ciężkiej pracy i zaangażowania zostało 

włożone przez Panią wójt, pracowników urzędu gminy i radę gminy. W 2024 roku było wiele 
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inwestycji takich jak: rozbudowa sieci kanalizacyjnej na terenie gminy Lubanie, rozbudowa 

i przebudowa oczyszczalni ścieków  w miejscowości Kucerz, modernizacja i przebudowa dróg 

na terenie gminy Lubanie, modernizacja infrastruktury oświetleniowej i wiele innych można 

wymieniad. W moim okręgu Lubanie w miejscu gdzie mieszkaocy nie pokładali nadziei, 

powstała droga o utwardzonej nawierzchni, co wpływa na poprawę bezpieczeostwa 

mieszkaoców. Na wiele z tych inwestycji pozyskiwane są środki zewnętrzne przez Panią wójt. 

Będę głosował za udzieleniem absolutorium dla Pani wójt, dlatego że zawsze pomaga Pani 

rozwiązad problemy mieszkaoców oraz za inwestycje, które zostały wykonane w gminie 

Lubanie. 

Radny Rafał Zając 

Pani Wójt, Wysoka Rado, Szanowni Paostwo. W imieniu swoim oraz mieszkaoców sołectwa 

Janowice chciałbym podziękowad Pani wójt i pracownikom gminy za dotychczasową pracę  

i wkład w rozwój naszego sołectwa i całej naszej gminy. Dzięki Pani wójt w roku poprzednim 

zostało zrobione oświetlenie wokół remizy, były zakupione mundury i ubrania specjalne oraz 

sprzęt potrzebny do niesienia pomocy innym oraz zorganizowane zostało 100 lecie naszej 

jednostki, OSP Janowice. Poprawiliśmy i wyrównaliśmy pobocza dróg we wsi Zapomnianowo 

i Janowice. Jeszcze raz dziękuję Pani wójt i całej gminie i  liczę na dalszą owocną współpracę. 

Radna Małgorzata Juchniewicz 

Pani wójt, Szanowni radni. Chciałabym bardzo podziękowad w imieniu okręgu Mikanowa B za 

wspaniałą świetlicę, która służy dla naszych mieszkaoców, ale nie tylko, która jest miejscem 

gdzie możemy kontynuowad tradycje i obyczaje kujawskie. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący rady gminy 

Szanowna Pani Wójt, Drodzy Radni, Szanowni Paostwo. Raport o stanie gminy przedstawił 

nam sytuację gospodarczą i społeczną gminy, informacje z raportu określają funkcjonowanie  

gminy na dzieo 31 grudnia 2024 roku. Raport zawiera charakterystykę gminy, jej położenie, 

i struktury organizacyjne, zawiera informacje dotyczące wykonania budżetu gminy. Analiza 

obrazuje stopieo realizacji dochodów  i wydatków budżetowych, które nie stanowią 

zagrożenia planowania oraz  wykonania budżetów w następnych latach. Szanowni Paostwo 

działania Pani wójt w 2024 roku były skupione na pozyskiwaniu środków zewnętrznych, 

które pozwalały na dalszy rozwój naszej gminy, dzięki pozyskanym środkom od sponsorów  

mogliśmy zorganizowad wiele imprez gminnych, ale też imprez o zasięgu powiatowym, 

między innymi dożynki gminno-powiatowe. Pani wójt serdecznie dziękuję Pani za całokształt 

podejmowanych decyzji dla rozwoju  naszej gminy, ale też dziękuję za bardzo dobrą 

współpracę z radą gminy, która przynosi widoczne efekty. Wysoką radę proszę o wotum 

zaufania dla Wójta Gminy Lubanie Pani Larysy Krzyżaoskiej.  

 

Na tym debatę nad raportem o stanie gminy za rok 2024 zakooczono.  

 

Do punktu 13 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Wójtowi Gminy Lubanie. 
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Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych ani głosów wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania przewodniczący  rady gminy stwierdził, że została 

podjęta uchwała Nr IX/67/2025 w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy 

Lubanie. 

 

Do punktu 14 

Skarbnik gminy Pani Lidia Kokowicz przedstawiła sprawozdanie  z wykonania budżetu za rok 

2024, informację o stanie mienia komunalnego gminy oraz sprawozdanie finansowe. 

 

Pani wójt gminy przedstawiła uchwałę Nr 11/S/2025 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia  23 kwietnia 2025 r.  w sprawie wyrażenia opinii           

o przedłożonym przez Wójta Gminy Lubanie sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2024 rok 

wraz z informacją o stanie mienia Gminy.  

 

Przewodnicząca komisji rewizyjnej Pani Magdalena Łapciak przedstawiła wniosek komisji 

rewizyjnej z dnia 12 maja 2025 r. o udzielenie absolutorium wójtowi gminy Lubanie za  

2024 rok. 

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił uchwałę Nr 7/Kr/2025 Składu Orzekającego Nr 10 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Bydgoszczy z dnia 16 maja 2025 r.  w sprawie wyrażenia 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubanie w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Lubanie za 2024 rok. 

 

Do punktu 15 

W dyskusji nad problematyką związaną z wykonaniem budżetu gminy za 2024 rok oraz nad 

absolutorium dla wójta gminy udział wzięli: 

Radna Magdalena Łapciak 

Panie Przewodniczący , Wysoka Rado, Pani Wójt, Szanowni Paostwo. 

Po przeanalizowaniu sprawozdania z wykonania budżetu, sprawozdania finansowego oraz 

informacji o stanie mienia komunalnego, a także po zapoznaniu się z pozytywną opinią 

regionalnej izby obrachunkowej, można stwierdzid, że gospodarka  finansowa gminy była 

prowadzona w sposób prawidłowy i odpowiedzialny. Na szczególne uznanie zasługuje 

osiągnięcie nadwyżki budżetowe  w wysokości ponad 3 milionów złotych, co świadczy 

o racjonalnym planowaniu oraz skutecznym i oszczędnym wykonywaniu budżetu. 

Dodatkowo, spłacone zobowiązania kredytowe oraz fakt, że zadłużenie na koniec roku 

wynosi zaledwie 2% wykonanych dochodów, potwierdzają stabilną sytuację finansową 
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gminy. Warto również podkreślid, że wartośd mienia komunalnego systematycznie wzrasta, 

co jest wynikiem konsekwentnie realizowanych inwestycji oraz działao na rzecz rozwoju 

infrastruktury i poprawy jakości życia mieszkaoców. Wójt gminy Pani Larysa Krzyżaoska 

w prowadzeniu gospodarki finansowej kieruje się zasadą celowości, legalności, rzetelności 

i  gospodarności w wydatkowaniu środków publicznych. 

Radny Edward Żychlewicz 

Panie przewodniczący, Pani wójt, Szanowni radni. Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu za 2024 rok jak również regionalna izba obrachunkowa 

wydała też pozytywną opinię. Chciałbym podziękowad Pani wójt, Pani skarbnik za pracę 

włożoną w wykonanie budżetu za 2024 rok i proszę wysoką radę o udzielenie wójtowi gminy 

Lubanie absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2024 rok. 

Radny Wojciech Kaszubski 

Pani Wójt , Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

Absolutorium to jedno z kluczowych narzędzi kontrolnych, które przysługuje radzie gminy 

w celu oceny pracy wójta. Co roku, radni oceniają pracę organu wykonawczego, w zakresie 

działalności finansowej. Udzielenie absolutorium oznacza akceptację sposobu ,w jaki wójt 

zarządzał finansami gminy. Biorąc pod uwagę przede wszystkim  pozytywną opinie 

regionalnej izby obrachunkowej, której to  raport obejmuje podsumowanie działalności 

wójta w poprzednim roku,  w szczególności budżet , analizując to wszystko, możemy byd 

pewni, że finanse naszej gminy były i myślę, że będą w kolejnych latach prowadzone tak jak 

dotychczas na wysokim poziomie, pod ,,czujnym’’ okiem Pani wójt. Warto zaznaczyd, że 

udzielenie absolutorium jest wyrazem zaufania rady gminy do wójta w zakresie zarządzania 

finansami publicznymi. Z mojego punktu widzenia  udzielenie absolutorium przez radę gminy  

to czysta formalnośd. 

Przewodniczący rady gminy 

Pani Wójt, Drodzy  Radni, Szanowni Paostwo, po wysłuchaniu analizy dokumentów 

związanych z wykonaniem budżetu za 2024 rok, opinii regionalnej izby obrachunkowej 

o przedłożonym przez wójta gminy sprawozdaniu dowiadujemy się, że są one spójne 

i kompletne oraz zgodne z prawem. Regionalne izba obrachunkowa pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia gminy. 

Przedłożone dokumenty nie budzą zastrzeżeo, plan dochodów i wydatków oraz przychodów 

i rozchodów  jest zgodny z uchwałą budżetową gminy. Jako ciekawostkę dodam, Pani wójt 

już o tym wspominała, że nasza gmina ma najniższe zadłużenie spośród 13 gmin powiatu 

włocławskiego. Sytuacja finansów jest bardzo dobra tym bardziej, że inwestycje są 

realizowane na dośd dużym poziomie. Dokonania w 2024 roku są wynikiem ciężkiej pracy 

Pani wójt, pracowników urzędu gminy, jednostek podległych, ale i bardzo dobrej współpracy 

z radą gminy, za co po raz kolejny Pani wójt bardzo serdecznie dziękuję. Szanowni Paostwo 

bardzo dobra kondycja finansów gminy  i rozwój naszej gminy nie dzieje się sama, to zasługa 

ciężkiej pracy i poświęcenia Pani wójt, zaangażowanie się w pozyskiwanie środków 

zewnętrznych z funduszy europejskich, urzędu marszałkowskiego, starostwa powiatowego, 

sponsorów oraz dobre zarządzanie tymi środkami przynosi widoczne efekty, które 
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poprawiają bezpieczeostwo i komfort życia naszych mieszkaoców. Drodzy Paostwo, Pani 

wójt Larysa Krzyżaoska w 2024 roku tak jak od ponad dekady bardzo dobrze zarządza gminą, 

wykonuje to z wielką pasją i poświęceniem. Zaangażowanie Pani wójt widzimy my radni, 

sołtysi, większośd mieszkaoców naszej gminy Lubanie, ale też goście, którzy odwiedzają 

nasze Lubanie, często określając naszą miejscowośd miasteczkiem, świadczy to o tym, że 

kierunek rozwoju naszej gminy jest bardzo dobry. Ja bardzo cieszę się, że od ponad roku 

mogę byd przewodniczącym rady gminy, która zgodnie współpracuje z tak dobrym 

gospodarzem gminy jakim jest Pani wójt Larysa Krzyżaoska . Bardzo dziękuję Pani za ciężką 

pracę dla dobra naszych mieszkaoców. Życzę, aby dalsze nasze działania przynosiły efekty, 

z których mieszkaocy będą zadowoleni. Dziękuję Paniom skarbnik  i całemu działowi 

finansowemu gminy za wzorowe prowadzenie finansów gminy, bardzo serdecznie Paostwu 

dziękuję. 

 

Na tym dyskusję zakooczono. 

 

Do punktu 16 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu 

Gminy Lubanie za 2024 rok. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu głosowało 15 radnych, głosów przeciw 

ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania przewodniczący rady gminy stwierdził, że została 

podjęta uchwała Nr IX/68/2025 w sprawie rozpatrzenia  i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Lubanie za 2024 rok. 

 

Do punktu 17 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Lubanie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2024. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu głosowało 15 radnych, głosów przeciw 

ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 
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Na podstawie wyników głosowania przewodniczący rady gminy stwierdził, że została 

podjęta uchwała Nr IX/69/2025 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lubanie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2024. 

 

Pani wójt wręczono kwiaty i złożono gratulacje. 

 

Do punktu 18 

Zastępca skarbnika gminy Pani Marlena Świeczkowska przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadao finansowych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej objętych Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020. 

 

W trakcie przedstawiania projektu uchwały sesję opuścił Pan Wojciech Kaszubski, na sali 

znajduje się 14 radnych. 

 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu głosowało  14  radnych, głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania przewodniczący  rady gminy stwierdził, że została 

podjęta uchwała Nr IX/70/2025 w sprawie w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie zadao finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej objętych Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

 

Przewodniczący rady gminy 

Przypominam, że na wczorajszej komisji radni zapoznali się szczegółowo z projektami uchwał 

wraz z uzasadnieniami. 

 

Do punktu 19 

Zastępca skarbnika gminy Pani Marlena Świeczkowska przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubanie na lata 2025 – 2030.  

 

W trakcie przedstawiania projektu uchwały na sesję wrócił Pan Wojciech Kaszubski, na sali 

znajduje się 15 radnych. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu głosowało  15  radnych, głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania przewodniczący  rady gminy stwierdził, że została 

podjęta uchwała Nr IX/71/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubanie na lata 2025– 2030. 

 

Do punktu 20 

Skarbnik gminy Pani Lidia Kokowicz przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Lubanie na 2025 rok. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu. 

 

Na podstawie wyników głosowania przewodniczący rady gminy stwierdził, że została 

podjęta uchwała Nr IX/72/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Lubanie na 2025 rok. 

 

Do punktu 21 

W ramach punktu informacje bieżące i wolne wnioski głos zabrały następujące osoby; 

Wójt Gminy 

Panie przewodniczący, Wysoka rado, przede wszystkim chciałam bardzo serdecznie 

podziękowad za udzielenie mi wotum zaufania i absolutorium za zrealizowanie budżetu za 

2024 rok. Dziękuję Panu przewodniczącemu rady Panu Włodzimierzowi Woźniakowi 

i wszystkim radnym za zgodną owocną współpracę dla dobra naszych mieszkaoców, którzy 

wybrali nas, powierzyli nam bardzo odpowiedzialne i trudne zadanie, abyśmy z sercem 

i pełnym oddaniem pracowali na rzecz rozwoju naszej małej ojczyzny. Dziękuję moim 

współpracownikom, Pani skarbnik Lidii Kokowicz, zastępcy skarbnika Pani Marlence 

Świeczkowskiej, Pani sekretarz gminy Kamili Hołtyn, tak mówię jak widzę siedzące obok moje 

najbliższe osoby współpracujące ze mną. Dziękuję Pani kierownik pionu inwestycyjnego Pani 

Annie Narewskiej, zastępcy kierownika Panu Michałowi Chaberskiemu. Oni są najbliżej mnie, 

razem podejmujemy te najtrudniejsze, najważniejsze decyzję. Dziękuję wam za ogromną 

pracę, za wiele godzin poświęconych też kosztem własnego wolnego czasu, zawsze to 

podkreślam. Dziękuję dyrektorom placówek oświatowych, wszystkim kierownikom jednostek 

podległych, prezesom wszystkich stowarzyszeo jakie działają na terenie naszej gminy. 

Dziękuję radnym powiatu włocławskiego na czele z Panem starostą za to, że możemy zawsze 

na paostwa liczyd. Myślę, że ta praca samorządowa daje mi i na pewno paostwu też, bardzo 
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dużo satysfakcji. Jestem z paostwa naprawdę dumna, że tak  wiele możemy zdziaład razem. 

Dziękuję bardzo. 

Przejdę do informacji międzysesyjnych, postaram się mówid krótko. Chciałabym paostwu 

przypomnied, że trwają konsultacje społeczne odnośnie dokumentów pod nazwą Strategia 

Rozwoju Gminy Lubanie do roku 2034. Projekt tego dokumentu jest udostępniony na stronie 

internetowej oraz na BIP. Zachęcam do zapoznania się ze Strategią i do składania uwag, 

konsultacje potrwają do 10 lipca. 

Przeprowadziliśmy konsultacje, które były od 26 maja do 8 czerwca tego roku i dotyczyły one 

dwóch dróg gminnych, w sprawie lokalizacji progów zwalniających. Droga gminna Lubanie-

Kucerz, odcinek od posesji o adresie Probostwo Dolne 38A do posesji o adresie Probostwo 

Dolne 32D. Wpłynęły cztery formularze konsultacyjne, trzy były za, które wskazywały 

konkretną lokalizację na wysokości Lubanie 114D. Jeden głos był przeciw ale przy założeniu , 

że próg będzie postawiony przy posesji składającego formularz. Droga gminna z Probostwa 

Dolnego do Siutkówka odcinek od posesji o adresie Siutkówek 49 do posesji o adresie 

Probostwo Górne 34. Wpłynęło 15 formularzy konsultacyjnych, 11 było za wskazujących 

cztery różne lokalizacje, cztery głosy były przeciw. Zaproponowane lokalizacje będą 

konsultowane z projektantem branży drogowej, ale przypominam, że zgodnie z uchwałą rady 

gminy w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

z mieszkaocami gminy Lubanie, konsultacje mają charakter opiniotwórczy i nie są wiążące 

dla organów gminy. Raport z konsultacji będzie udostępniony na stronie internetowej i BIP. 

Jednocześnie pragnę poinformowad, iż wpływają kolejne wnioski dotyczące progów co 

spowoduje przeprowadzenie kolejnych konsultacji, będziecie paostwo o tym informowani na 

bieżąco.  

Kolejna informacja dotyczy utworzenia Centrum Usług Społecznych w naszej gminie, CUS 

działa od stycznia tego roku. Na przełomie marca i kwietnia przeprowadziliśmy przetarg na 

dostarczenie samochodu do świadczenia usługi door to door. Zakupiliśmy busa Renault Trafic 

za kwotę 278 tysięcy złotych, otrzymaliśmy na to 100% dofinansowania. Usługa ta jest 

wykonywana, obecnie korzysta 40 mieszkaoców z tej usługi, mamy jeszcze miejsca wolne, 

zachęcamy do korzystania. 

Obecnie jesteśmy w trakcie wyłonienia wykonawcy robót budowlanych na remont budynku 

po starej szkole w Zosinie. 

Wprowadziliśmy też usługę sąsiedzką, jeśli ktoś z sąsiadów chciałby zaopiekowad się swoim 

sąsiadem to proszę zgłaszad się do Pani dyrektor centrum usług społecznych do Pani Emilii 

Żakowskiej. Jest to usług płatna więc zachęcamy  do zaopiekowania się swoimi sąsiadami. 

6 maja został podpisany akt notarialny powołujący spółkę Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa, wspólnikami tej spółki jest Skarb Paostwa w osobie Krajowego Zasobu 

Nieruchomości, gminy Baruchowo, Boniewo, Brześd Kujawski, Bytoo, Chodecz, Izbica 

Kujawska, Koneck, Kowal, Lubanie, gmina Włocławek, Zbójno oraz gminy miejskie Kowal 

i Nieszawa. Pełnomocnik spółki KZN jest w trakcie organizacji spółki, gminy przekazały już na 

rzecz spółki wkłady pieniężne uzyskane z Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa. 

Spółka będzie zajmowad się realizacją całej inwestycji od projektowania poprzez uzyskanie 
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pozwoleo po odbiór budynku. Prawdopodobnie będą budowane u nas domy mieszkalne 

o charakterze bliźniaczym. 

Kolejna informacja dotyczy modernizacji infrastruktury oświetleniowej, którą zakooczyliśmy, 

został podpisany odbiór tej inwestycji na kwotę 598 tysięcy złotych, dofinansowanie 

wynosiło 80%. 

Kolejna informacja dotyczy przygotowania dokumentacji projektowych w zakresie dróg. 

Planujemy w przyszłości budowad chodnik w miejscowości Lubanie wzdłuż torów do dworca 

PKP i miejscowości Mikanowo od stacji Orlen w kierunku Ustronia. Ponadto będą 

opracowane dwie dokumentacje na budowę nowych dróg w miejscowości Kaźmierzewo 

i w granicy obrębów Ustronie, Mikanowo. Tutaj mówię o tej drodze przy Pani Augustyniak, 

wcześniej mówiłam o drodze przy Pani Foks. Ponieważ wszystkie inwestycje będą się wiązały 

z poszerzeniem albo utworzeniem pasa drogowego to prace zaplanowane są etapowo. 

W bieżącym roku stworzenie dokumentacji z określeniem potrzeb i tym się zajmiemy w tym 

roku, w kolejnym etapie  projekty podziału, złożeniem wniosku, pozwoleniem na rozbudowę 

dróg, przejęcie nieruchomości i wypłatę odszkodowao, a dopiero później rozpoczną  się 

prace budowlane. 

Otrzymaliśmy dofinansowanie do budowy drogi w Przywieczerzynie, dokładnie 

z Zapomnianowa w stronę serwisówki, do Zosina dokładnie. To jest odcinek około 600 

metrów. Otrzymaliśmy dofinansowanie z rezerwy budżetowej paostwa, z rezerwy dokładnie 

chyba ministra infrastruktury i wynosi ono 50% to dofinansowanie. 

Jesteśmy również po rozstrzygnięciu przetargu na budowę świetlicy w Probostwie Dolnym, 

rozbudowę parku rozrywki. Wygrała firma Pana Błaszczyka za kwotę 6 milionów 300 tysięcy. 

Czas realizacji tej inwestycji wyniesie 2 lata, a umowę będę podpisywad 26 czerwca. 

Kolejna informacja dotyczy remontu istniejących już dróg, ponieważ zgłaszali do mnie radni, 

że na niektórych drogach asfaltowych po wiośnie i opadach powstały dziury, więc mamy 

zamówiony paczer, to jest taka maszyna, która przyjedzie i mechanicznie wypełni te luki 

w asfalcie. Po Bożym Ciele ma byd ta usługa wykonana. Trochę czekaliśmy w kolejce 

z wiadomych względów. Również otrzymaliśmy dwa odcinki wyremontowanej drogi 

wojewódzkiej 301 w Tadzinie, to jest już koocówka naszej gminy. Nie jest jeszcze 

wyremontowany łuk na tej drodze, ale tak jak Pan marszałek Wojtkowski obiecał zrobid nam 

ten odcinek, to uzupełnienie tego środkowego odcinka odbędzie się może jeszcze w tym 

roku, ale na pewno w przyszłym roku. Natomiast początek niewyremontowanego odcinka 

jest pokryty asfaltem i koocówka tego odcinka jest pokryta również, ze względów 

technicznych nastąpił taki podział prac remontowych. 

Kolejna informacja dotyczy stawu w Sarnówce. Opracowaliśmy regulamin korzystania z tego 

stawu i również podpisałam zarządzenie odnoszące się do opłaty za zezwolenie na amatorski 

połów ryb w stawie w Sarnówce. Wynosi on 100 zł na rok kalendarzowy, więc dowód 

wniesienia opłaty w kasie urzędu gminy stanowi zezwolenie na połów. 

Chciałabym jeszcze, bo na ostatniej sesji mi umknęło, podziękowad Kołu Gospodyo Wiejskich 

z Mikanowa B, które zorganizowało wspaniałą imprezę walentynkową. Dziękuję Pani 

przewodniczącej Stanisławie Paliwodzie i oczywiście wszystkim członkiniom KGW Super 
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Babki z Mikanowa, które przygotowały wspaniałą uroczystośd pełną atrakcji, więc też im 

dziękuję. Ale też całkiem niedawno KGW Nadwiślanki z Gąbinka obchodziły swój rok 

istnienia. Z tego powodu chciałabym podziękowad przewodniczącej KGW Nadwiślanki 

z Gąbinka Pani Iwonie Mularczyk za zorganizowanie tych obchodów jak i wszystkim 

członkiniom. Oczywiście dziękuję wszystkim kołom gospodyo wiejskich za społeczną pracę, 

za zaangażowanie na rzecz naszych mieszkaoców i za serdeczną atmosferę, która zawsze na 

tych spotkaniach jest. 

UTW, nasz Uniwersytet Trzeciego Wieku ostatnio brał udział w dwóch wycieczkach, 

serdecznie dziękuję przewodniczącej uniwersytetu Pani Barbarze Rolirad, członkinie brały 

udział w wycieczce do Nieszawy. W skład atrakcji wchodził przejazd promem przez Wisłę. 

Odbyła się też wycieczka do Łodzi, członkinie zwiedzały tam Orientarium i Manufakturę. 

Wiem, że UTW organizuje kolejną wycieczkę, paostwo dostaliście dzisiaj program tej 

wycieczki, zachęcamy do skorzystania i do zapisywania się. 

Jeszcze taka dzisiejsza informacja, która odnosi się do tego, że szkoła podstawowa dzisiaj też 

odnotowała wielki sukces, ponieważ dwóch uczniów Jakub Świeczkowski, to jest syn naszej 

Pani skarbnik i Julek Kujawa, syn wuefisty zdobyli pierwsze miejsce w powiecie 

w rozgrywkach dzieci i młodzieży całego powiatu włocławskiego w tenisie stołowym. 

Trenerem tych zawodników jest Pan Marcin Kujawa, bardzo serdecznie mu gratulujemy, 

gratulujemy również Pani dyrektor szkoły podstawowej Pani Angelice Chentkowskiej, a do 

tego nie tylko pierwsze miejsce w powiecie, bo siódme miejsce w województwie. Także jak 

widzicie paostwo świat nie stoi tylko piłką nożną. Brawa się należą szczególnie dla naszych 

zawodników, może będziemy potęgą w tenisie stołowym. 

Jeszcze wrócę do inwestycji, bo chciałabym paostwa poinformowad, że będziemy budowad 

nowe linie energetyczne, teraz przeczytam na jakich odcinkach. Ledy mamy już wymienione, 

chociaż na terenie naszej gminy jest 6 lamp sodowych, które nie były ujęte, ponieważ były 

zawieszone w późniejszym czasie. W tej umowie z Energą Oświetlenie są ujęte te lampy 

i zostaną zamienione na ledowe, ale oprócz tego pobudujemy lampy w Mikanowie , za 

świetlicą w Mikanowie B to odcinek drogi przejęty przez nas we wcześniejszych latach i tam 

na tym odcinku drogi, która należy do gminy powstaną lampy trzy, za świetlicą na nowym 

osiedlu na odcinku drogi należącej do gminy. Następne lampy będziemy budowad od trasy 

91 przy Orlenie, tam na istniejących słupach zawieszamy trzy lampy, a budowad nowy 

odcinek będziemy w dalszym odcinku, czyli w miejscu w którym kooczą się istniejące słupy 

do Pana Bewicza. Oczywiście nie będzie to wszystko w tym roku, ponieważ Energa musi 

wykonad projekt budowlany i niektóre inwestycje będą wykonane w tym roku, niektóre 

w przyszłym roku, a niektóre w styczniu 2027 roku, niektóre w grudniu 2027 roku, bo tyle 

wymaga czasu cała procedura. Następnie przy drodze w Lubaniu gdzie mieszka Pan Binięda, 

posłużę się nazwiskiem, przepraszam ale nie da się inaczej tego wytłumaczyd. Tam dwie 

lampy zostaną zawieszone na istniejących słupach, nie ma tam kabla energetycznego, ale 

będzie zamontowany i będą tam świeciły bo mieszkaocy tam zgłaszali nam taką potrzebę. 

Kolejne lampy będą w Ustroniu, też posłużę się nazwiskami, koło Pani Ziemkiewicz, od 

posesji nr 55 do posesji nr 5 do Paostwa Makowskich. W Kaźmierzewie koło Pani sołtys 
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Dogooskiej i na skrzyżowaniu też w Kaźmierzewie, zanim skręca się do Pani sołtys. Również 

w Kaźmierzewie nr 8 koło Pana Mroczkowskiego.  Jeszcze powstanie linia energetyczna od 

drogi powiatowej w Mikanowie A w stronę osuszalni gazu. Ten odcinek, gdzie jest 

pobudowana osuszania gazu tam jest widno i nie ma takiej potrzeby budowania lamp, 

natomiast odcinek od drogi powiatowej do osuszalni gazu jest tam ciemno, tam nasi 

mieszkaocy spacerują, chodzą z kijkami, więc zaplanowaliśmy oświetlenie tej drogi. 

Jeszcze z takich spraw, które odbyły się od sesji w marcu do dnia dzisiejszego, to odbyła się 

piękna uroczystośd 2 kwietnia tego roku w rocznicę śmierci św. Jana Pawła II, naszego 

ukochanego papieża Polaka, przede wszystkim też honorowego obywatel naszej gminy. 

Chciałabym podziękowad Pani Basi Kaźmierczak, Pani Ani Pałczyoskiej za przygotowanie 

uroczystej, wspaniałej, bardzo wzruszającej akademii  w gminnym ośrodku kultury. Dziękuję 

dzieciom, naszym wspaniałym artystom, którzy sprawili, że na nowo przeżyliśmy moment 

śmierci naszego papieża. Uroczystośd z domu kultury przeniosła się pod pomnik Jana Pawła II 

w Lubaniu. Dziękuję wszystkim osobom, które zaangażowały się w zorganizowanie tego 

spotkania, przede wszystkim Pani dyrektor gminnego ośrodka kultury Mai Kołtooskiej, 

dziękuję proboszczowi naszej parafii ks. kan. Marianowi Jarosowi, dziękuję druhom 

strażakom z OSP w Lubaniu, Janowicach i Ustroniu. Dziękuję pocztowi sztandarowemu ze 

Szkoły Podstawowej w Lubaniu i Pani dyrektor, dyrektorom wszystkich placówek 

oświatowych, delegacjom, które wzięły udział w tej pięknej uroczystości. Dziękuję radnym, 

sołtysom i wszystkim mieszkaocom, którzy swoją obecnością sprawili, że ten wieczór był 

bardzo wyjątkowy. Dziękuję też mieszkaocom, którzy przekazali swoje prywatne pamiątki, 

mogliśmy w holu w GOK-u zorganizowad wystawę pamiątek poświęconych św. Janowi 

Pawłowi II. Były zdjęcia, Pan przewodniczący przyniósł swoje pamiątki, ja przyniosłam swoje 

zdjęcia i jeśli ktoś miał tylko ochotę i miał jakąś pamiątkę związaną z papieżem to można było 

ją podziwiad podczas tej wystawy. 

Dziękuję strażakom OSP Lubanie za zorganizowanie zbiórki elektrośmieci. 

 W GOK-u odbyły się też warsztaty wielkanocne dla studentów Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku, dziękuję za organizację tych warsztatów. 

 Jeszcze chce nawiązad do powołania spółki SIM Kujawy. Chciałabym podziękowad gościom, 

którzy wzięli udział w tym spotkaniu posłowi Marcinowi Skonieczce, wicewojewodzie Panu 

Michałowi Koniuch, prezesowi Krajowego Zasobu Nieruchomości Łukaszowi Bałajewiczowi, 

bo to są osoby, które bardzo pomogły mi i wszystkim członkom tej spółki, aby doprowadzid 

do takiego momentu kiedy spółka została powołana. 

Jeszcze chciałabym bardzo podziękowad za udział w uroczystej sesji, bardzo podniosłej, która 

odbyła się 27 maja w dzieo samorządu terytorialnego w Polsce, tutaj w domu kultury 

mieliśmy przepiękną sesję. Dziękuję wszystkim, którzy wzięli udział w tej sesji byłym 

i obecnym przewodniczącym rady, byłym i obecnym radnym, sołtysom, dyrektorom, 

kierownikom, prezesom, zaproszonym gościom, Panu posłowi Krystianowi Łuczak, członkowi 

zarządu panu Markowi Wojtkowskiemu, staroście włocławskiemu Panu Romanowi 

Gołębiewskiemu, radnym powiatu Pani Barbarze Kaźmierczak, Panu Mariuszowi 

Bladoszewskiemu, Panu Markowi Czałpioskiemu, Panu Wojciechowi Zawidzkiemu. Po prostu 
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wszystkim, którzy przybyli na tę uroczystą sesję i należą i czują się rodziną samorządową. 

Dziękuję z waszą obecnośd, za tyle pięknych gratulacji i słów wypowiedzianych, to wszystko 

jest dla naszej małej wspaniałej ojczyzny, którą będziemy rozwijad dalej. To zasługa jest wielu 

osób bo to jest 35 lat naszego samorządu, przypomnieliśmy sobie ś.p. wójtów, Jerzego 

Krzyżaoskiego i Sławomira Piernikowskiego. Przypomnieliśmy sobie ich dokonania, każdy 

z nich i każdy z radnych, z sołtysów jak mówiłam podczas uroczystości, zostawił swoją małą 

cząstkę siebie, swojej pracy, swojego oddania, zaangażowania, swojego po prostu serca.  

Radny Edward Żychlewicz 

Ja chciałbym tylko dodad do informacji Pani wójt, która przekazała swoje zarządzenie 

odnośnie opłaty na stawie w Sarnówce, bo znajdują się już złośliwcy, którzy mówią, że nie 

mają pieniędzy w budżecie to szukają pieniędzy w Sarnówce w stawie , to jest nieprawda. 

Cała kwota, która zostanie wpłacona przez członków, którzy chcą tam wędkowad na stawie, 

ta cała kwota na koniec roku będzie włożona z powrotem do wody. Zakupi się ryby i wpuści 

się do wody, także gmina z tego tytułu ma tylko problem i jeszcze wydawad te zezwolenia. 

Przewodniczący rady gminy 

Ależ to żaden problem dla gminy, to wielka przyjemnośd żeby tylko było zrozumienie 

mieszkaoców i gości, którzy przybywają na to łowisko. Żaden to problem będziemy dalej 

działad i nie będziemy się przejmowad takimi głosami. 

Radny powiatowy Pan Mariusz Bladoszewski  

Panie przewodniczący, Wysoka rado, Pani wójt. 

Tak jesteśmy rodziną samorządową byliśmy na sesji, która był w dniu 35- lecia samorządu. 

Jest nam niezmiernie miło, że jesteśmy też na sesji, na której Pani wójt uzyskała 

absolutorium z wykonanie budżetu za 2024 rok, jest nam niezmiernie miło. Jesteśmy 

zaszczyceni , że możemy współpracowad z tak sprawną Panią wójt, która zarządza gminą 

Lubanie. Jeszcze raz chciałem pogratulowad, wszystkiego dobrego, dużo sił i odwagi do 

realizacji zamierzonych celów, które jak słyszeliśmy są dośd duże. Mam nadzieję, że 

współpraca będzie się układała tak dobrze jak teraz. Jeszcze raz serdecznie gratulacje dla 

Pani wójt i radnych. 

Sołtys sołectwa Kucerz Pani Irena Troszyoska 

Mamy ładny park rozrywki, ale nie ma przejścia bezpiecznego. Ludzie chodzą po chodniku, 

na rowerkach jeżdżą, hulajnogi a samochody jeżdżą jeden za drugim. Nie ma jak bezpiecznie 

przejśd, a jak by było przejście to samochód by stanął nawet babcia czy dziadek by sobie 

przeszli. I jeszcze w kierunku Kucerza chociaż jedna lampa by się przydała.  

Radny powiatowy Pan Mariusz Bladoszewski  

Bardzo słuszna uwaga Pani sołtys, jeśli chodzi o przejście dla pieszych teraz jest 

zaprojektowana modernizacja tej drogi, roboty będą koniec czerwca początek lipca. Właśnie 

przed sesją rozmawiałem z Panem dyrektorem żeby się upewnid, że umowa  na prace 

drogowe już jest podpisana, firma czeka w pogotowiu. Jeśli chodzi o miejsce skontaktuje się 

z dyrektorem, który mam nadzieję odwiedzi to miejsce i zorientuje się gdzie będzie 

możliwośd zrobienia takiego przejścia dla pieszych. Myślę, że nie będzie żadnego problemu. 

Jeśli chodzi o oświetlenie to tutaj należy do zadao gminy.  
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Po to jesteśmy żeby pytania sobie zadawad i problemy rozwiązywad. Mam nadzieję, że tutaj 

da się to zrobid. 

Przewodniczący rady gminy  

Skoro jesteśmy przy tej drodze przy parku rozrywki, swego czasu skierowałem pismo do Pana 

starosty odnośnie właściwego oznakowania tej drogi. Zostało to oznakowanie zmienione, ale 

nie jest to jeszcze właściwe, co by spowodowało, że tak droga będzie bardziej bezpieczna, 

także musielibyśmy wrócid do tego oznakowania, żeby ta droga była właściwie oznakowana. 

Ogólnie chodzi o ograniczenie prędkości, żeby znak teren zabudowany przestawid, także 

przypominamy się Panie radny Mariuszu, żeby Pan o tym pamiętał.  

Radny powiatowy Pan Mariusz Bladoszewski  

Bardzo słuszna uwagi i przy okazji tego przejścia dla pieszych warto ten temat oznakowania 

podjąd i przy okazji tego remontu to zrobid. 

 

Innych zapytao i uwag nie zgłoszono. 

 

Do punktu 27 

  

Przewodniczący rady gminy Pan Włodzimierz Woźniak  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z czym dokonał zamknięcia IX sesji Rady Gminy Lubanie. Podziękował 

serdecznie wszystkim za przybycie i udział  w obradach. 

Sesja odbyła się w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Lubaniu i trwała od godz. 1300 do godz. 

1620. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakooczono. 

 

 

 

Protokołowała 

Inspektor ds. obsługi rady gminy 
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